
Notulen vergadering Stichting Dorpsraad Opperdoes dd 14 september 2022 
aanwezig waren 
Van de dorpsraad: Piet Boersma, voorzitter, Bas Reuvers, Daniëlle Schoonderwoerd, Ton Broedersz 
en Krijn Smit (verslag) 
Raadsleden: Sjors Heestermans, Rick Mensink 
Met kennisgeving afwezig: Peter van der Heiden, Hans Klopper en Dirk Jan Vos 

Opening / notulen: 
De vergadering werd door Piet geopend, er werden geen andere punten ter vergadering ingebracht. 
De notulen van 15 juni 2022 en 31 augustus werden ongewijzigd goedgekeurd 

Mededelingen: 
-Het overleg met de gemeente over voortzetting van het verblijf van de Oekraïense vluchtelingen in 
Opperdoes is verzet naar 21 september (15:00 uur), omdat ook de nieuw aangestelde waarnemend 
burgemeester er bij wil zijn. Het vindt plaats in de opvang locatie Opperdoes. Van de DR gaan Piet, 
Kees en Krijn er heen.  
-Het is nog niet bekend wanneer het overleg met o.a. de provincie, over het doorgaand 
landbouwverkeer zal plaats hebben. Krijn gaat informeert bij de provincie. 

’t Landje / “Almere” 
Er is een Pro Forma bezwaar ingediend tegen de verleende omgevingsvergunning. Piet en Krijn gaan 
aan de slag om de motivatie en de toelichting er op op te stellen. 
De voornaamste punten worden de veranderde opstelling van de gemeente t.o. de 
ouderenwoningen ’t Landje, het toepassen van de kruimelgevallenregeling, het te geringe aantal 
parkeerplaatsen en ontbreken advies veiligheidsregio. 
Het bezwaarschrift zal worden gepubliceerd op onze site. 
 
Overleg veilig wonen en werken in het buitengebied 
De gemeente organiseert dit overleg op 27 september om 19:30 uur in het dorpshuis Opperdoes. 
Voor ons zullen Piet en Bas dit gaan bijwonen. 

Bijeenkomst Dorpswerk Noord-Holland 14 oktober in Edam over verkeersveiligheid, o.a. het 
uitwisselen van tips over wat werkt, zal worden bijgewoond door Bas en Krijn. 

Voortgang kernvisie: 
Harry Katstra, een externe kracht, zal voor de gemeente onze ingezonden visie bezien en zo nodig 
bijschaven aan de vorm die gewenst is. Hij heeft dit eerder gedaan voor andere kernraden. 

Presentatie 24 september t.g.v. 50 jarig bestaan van het dorpshuis 
Daniëlle en Piet hebben een presentatie opgesteld, kort maar krachtig, met de bedoeling met 
bezoekers aan de praat te raken over de zaken waar we mee bezig zijn, of waarvan men vindt dat we 
er mee bezig moeten zijn. 
Bas en Piet stellen e.e.a. op, van 14:00 tot 15:00 uur passen Ton en Piet op de winkel, tussen 15:00 
en 16:00 Kees en Krijn en daarna Daniëlle en Bas. 

Rondvraag: 
Kees: De vergadering over het ophalen van oud papier is niet door gegaan. 
Bas: we moeten het onderwerp aandacht voor de jeugd eens oppakken 
 
Nieuwe vergaderdatum vaststellen: 
Dat wordt donderdag 20 oktober 19:30 uur.  



 
Sluiting van de vergadering: 
Vervolgens sloot Piet de vergadering 
 


